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From: (HC/SC) on behalf of 
@hc-sc.gc.ca>

Sent: 09 March 2023 21:25
To: sgba / acfsg (HC/SC);  [CWBC];   

  ; 
Owen, Rebecca;   

   
   

  (HC/SC); 
(HC/SC); (HC/SC); (HC/SC); 

HC/SC); (HC/SC); (HC/SC); 
(HC/SC); (HC/SC); (HC/SC); 

(HC/SC); 
  

Cc:  (HC/SC); (HC/SC); 
 ;  

 (CIHR/IRSC)'; (WAGE/FEGC); 
(FEGC/WAGE); (HC/SC); (HC/SC)

Subject: RE: Health Canada /  Santé Canada - Virtual Best Brains Exchange / Séance Virtuelle 
d’échanges Meilleurs Cerveaux -  Exploring the Development of a Canadian Breast 
Implant Registry / Envisager la Création d’un Registre Canadien des Implants 
Mammaires

(le français suit) 

Dear Participants, 
On behalf of the Best Brains Exchange planning committee, thank you for participating in the recent Best Brains 
Exchange (BBE) on the topic of “Exploring the Development of a Canadian Breast Implant Registry”. 

As you know, the BBE program is a CIHR initiative designed to improve engagement between researchers, senior 
decision makers, and key stakeholders, and to help accelerate the translation and uptake of research and 
implementation evidence in decision-making processes.  

The interest and support of experts like yourself is critical to the success of the BBE program. Your feedback 
provided via the survey below will help us to improve future events. 

Evaluation Form:  
 

Any additional comments that you did not have the opportunity to express during the meeting are welcomed and 
may be sent directly to  

Please also feel free to contact with any comments related to the BBE program specifically. 

Once again, thank you for helping to make this BBE a success. 

Sincerely, 

BBE Planning Team 
Chers participants, 
Au nom de l’équipe de planification d’échanges Meilleurs Cerveaux (EMC), vous remercient d’avoir assisté à la 
séance d’échanges Meilleurs Cerveaux (EMC) sur le thème «Envisager la Création d’un Registre Canadian des 
Implants Mammaires». 
Comme vous le savez, le Programme d’EMC est une initiative des IRSC conçue dans le but de favoriser le dialogue 
entre les chercheurs, les principaux décideurs et les intervenants clés, et d’aider à accélérer l’application des 
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connaissances et la mise en pratique des données issues du travail de recherche et de mise en œuvre dans les 
processus décisionnels. 

L’intérêt et le soutien d’experts comme vous sont essentiels à la réussite du Programme. Nous vous demandons 
donc de remplir le formulaire ci-dessous afin que nous puissions améliorer les prochaines séances. 

Formulaire d’évaluation : 
 

Tout commentaire supplémentaire que vous n'avez pas eu l'occasion d'exprimer lors de la réunion est le bienvenu et 
peut être envoyé directement à  

N'hésitez pas non plus à contacter pour tout commentaire relatif au programme BBE. 

Encore une fois, nous vous remercions de votre contribution au succès de la séance d’EMC. 

Cordialement, 

Équipe de planification des EMC 




